
PROJEKT 
Protokół Nr 8/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 19 grudnia 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8:30, zakończono 9:30. 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i 

pozbawiania stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

6. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Dyrektor OPS Marta Półtorzycka złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: „Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.”. 

Komisja 7 głosami „za” przyjęła wniosek, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek 

obrad. 

Komisja 7 głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia, 1 radna nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i 

pozbawiania stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 



6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

7. Wolne wnioski. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja 7 głosami „za” przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, 1 radna nie brała 

udziału w głosowaniu. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Radny Michał Tochwin poprosił o przedstawienie powodu zmian z autopoprawki. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz w odniesieniu do każdej zmiany z autopoprawki 

przedstawił powody tych zmian. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska zapytała dlaczego jest usunięte zadanie 

dotyczące zbiornika retencyjnego. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz  powiedział, że to zadanie jest wpisane w WPFie z 

innym źródłem finansowania i według niego nie powinno być to wpisywane w dwóch 

różnych miejscach. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska powiedziała, że inne zadania są wpisane w 

dwóch miejscach i nie stwarza to tam problemu. Przewodnicząca Komisji powiedziała, że 

według niej powinniśmy wpisać tą inwestycję też do budżetu, aby była pewność, że zostanie 

to zrealizowane. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz poprosił o zaufanie i powiedział, że to zadanie 

zdecydowanie jest pewne i będzie realizowane oraz wyjaśnił dokładnie powody takich działań 

dookoła tej inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie autopoprawkę. 

Komisja 5 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 5 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie autopoprawkę. 

Komisja 4 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 4 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

 

 



 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i 

pozbawiania stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

Projekt uchwały przedstawił Joanna Korzeniewska – Referat Polityki Społecznej. 

Radny Michał Tochwin zaproponował podniesienie stawki stypendium za Puchar Polski, 

Mistrzostwo Polski do 700 zł. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie wniosek Radnego 

Michała Tochwina. 

Komisja 7 głosami „za” przyjęła wniosek, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała udziału 

w głosowaniu 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce Marta 

Półtorzycka. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 7 

Wolne wnioski. 

Radny Karol Krokos poprosił o przeniesienie Filii Biblioteki Publicznej z Klubu Wiejskiego 

w Starej Kamionce w inne miejsce oraz zadeklarował, że pomieszczenie to zostanie 

odświeżony w czynie społecznym przez mieszkańców. 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Sokółce Joanna Bienasz powiedziała, że nie ma możliwości 

przeniesienia Filii Biblioteki do Szkoły Podstawowej w Starej Kamionce, ponieważ Pani 

Dyrektor nie wyraziła na to zgody. 

Radny Karol Krokos poprosił o próbę znalezienia rozwiązania tego problemu i wyjścia 

naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


